



AGCO

Alcohol and Gaming
Commission of Ontario

**Alcohol and Gaming
Commission of Ontario**
90 Sheppard Avenue East
Suite 200
Toronto ON M2N 0A4

November 18, 2022

(La version française suit la version anglaise)

Extension of Hours for Ontario Liquor Sales Licensees During FIFA World Cup Qatar 2022

In recognition of the international significance of the FIFA World Cup Qatar 2022 (FIFA World Cup 2022), the Registrar of the Alcohol and Gaming Commission of Ontario (AGCO) will permit liquor sales licensees to extend their hours of sales and service to begin at 7:00 a.m. for the duration of the tournament (November 20 - December 18, 2022), provided that their local municipalities have not objected. The closing service time of 2:00 a.m. will remain unchanged.

The extension of hours does not apply to a by-the-glass endorsement on a Manufacturer's Licence and so regular hours of 9:00 a.m. to midnight remain unchanged for that type of licence.

For more information, please refer to:

- [Notice of Extension of Hours for FIFA World Cup 2022](#)
- [Questions and Answers: Extension of Hours for FIFA World Cup 2022](#)

Municipal Option to Object to Extension of Hours

A municipality may indicate to the AGCO that it objects to the extension of hours for the FIFA World Cup 2022. To indicate an objection, a Municipal Resolution or letter from the City Clerk may be submitted to the Registrar by sending an email to municipal@agco.ca. Any such objections will be respected and the usual hours of sale and service will remain 9:00 a.m. to 2:00 a.m. in those municipalities.

A list of municipalities in which the extension does not apply will be listed on the AGCO's website. Please check to ensure that if you intend to extend your hours, [your municipality is not listed on the AGCO's website](#).

Public Health Reminder

Ontarians are reminded to take steps to protect themselves, their families and their communities from COVID-19 and other respiratory illnesses by following [Ontario public health measures and advice](#).



CAJO

Commission des alcools
et des jeux de l'Ontario

18 novembre 2021

Prolongation des heures d'ouverture pour les titulaires de permis de vente d'alcool en Ontario pendant la Coupe du monde de la FIFA, Qatar 2022

En reconnaissance de l'importance internationale de la Coupe du monde de la FIFA Qatar 2022, le registrateur de la Commission des alcools et des jeux de l'Ontario (CAJO) permettra aux titulaires de permis de vente d'alcool de prolonger leurs heures de vente et de service pour qu'elles commencent à 7 h pendant la durée du tournoi (du 20 novembre au 18 décembre 2022), à condition que leurs municipalités locales ne s'y opposent pas. L'heure de fermeture du service, fixée à 2 h, restera inchangée.

La prolongation des heures ne s'applique pas à l'avenant « vente au verre » sur un permis de fabricant et les heures normales de 9 h à minuit restent donc inchangées pour ce type de permis.

Pour plus d'informations, veuillez vous référer à:

- [Avis de prolongation des heures de service pour la Coupe du Monde de la FIFA, Qatar 2022](#)
- [Questions et réponses : Prolongation des heures pour la Coupe du Monde de la FIFA 2022](#)

Possibilité pour une municipalité de s'opposer à la prolongation des heures

Une municipalité peut indiquer à la CAJO qu'elle s'oppose à la prolongation des heures pour la Coupe du Monde de la FIFA 2022. Pour indiquer une objection, une résolution municipale ou du secrétaire municipal peut être soumise au registrateur, en envoyant un courriel à municipal@agco.ca. Ces objections seront respectées et les heures habituelles de vente et de service resteront de 9 h à 2 h dans ces municipalités.

Une liste des municipalités dans lesquelles la prolongation ne s'applique pas sera affichée sur le site Web de la CAJO. Veuillez vérifier que si vous avez l'intention de prolonger vos heures, [votre municipalité ne figure pas sur le site Web de la CAJO](#).

Rappel sur la santé publique

Nous rappelons aux Ontariens qu'ils doivent prendre des mesures pour se protéger, protéger leur famille et leur communauté contre la COVID-19 et d'autres maladies respiratoires en suivant les [mesures et les conseils en matière de santé publique de l'Ontario](#).



AGCO

Alcohol and Gaming
Commission of Ontario

CAJO

Commission des alcools
et des jeux de l'Ontario

[View online](#) [agco.ca](#) [Unsubscribe](#)

